
Korsvejens Skole 

Vi lærer til livet 
 

Referat                                                     Korsvejens Skole 

Vedrørende: Skolebestyrelsesmøde 

Dato: 27.04.22 kl. 17.00 – 19.00 i personalerummet 

Deltagere: Martin Lønborg, Rikke Madsen, Tiffany Ann Kraik, Christine Olsen, Jannie Kamp 

Mikkelsen, Maniella Z. S. Jensen (8P), Pamela E. Onorionde (9A), Thomas 

Diechmann, Martin Holst og Hanne Larsen 

Afbud:  Ali Qais, Flemming Birch-Rasmussen, Stig Frejo Hansen, Ida B. E. Mølbak (8.B), 

Mikkel Mølbak, 

Pkt. 1 Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 

 

Pkt. 2 Godkendelse af referat 

Godkendt. 

 

Pkt. 3 Præsentation af Martin Holst 

Indtryk og tanker omkring fase 1, skole og SFO. 

 

Pkt. 4 De fysiske rammer 

Møbler, inde og ude. 

Vi går ind i 3. etape, hvor der er fokus på kommende 7. og 8. klasse i underetagen i C bygningen. 

 

Skolen har mulighed for en hus-kunstner i det kommende skoleår via skolekunstudvalget. 

 

Der er også bevilliget penge til at renovere personalerummets garderobe mhp. at etablere uformelle 

samtalerum. 

 

Martin har forhørt sig omkring, hvorfor Korsvejens Skole skal betale for stik til svømmehallen. Derudover 

undrer det Martin, at renovering af personaletoiletter ikke er prioriteret på kommende års renoveringsliste i 

Tårnby Kommune. Der afventes endelig svar. 

 

Pkt. 5 Nyt fra  

 Skolen – Procedure for fagfordeling, ledige stillinger for næste skoleår, Stjerner i natten 

Teamkoordinatorer har sammen med skolens ledelse udarbejdet en ny procedure for fagfordelingen. 

Den afprøves i øjeblikker, og foreløbig med positivt output. 

Korsvejen har 2 ledige stillinger til næste skoleår. Der er jobopslag ude, og der er samtaler på fredag. 

Vi mangler bl.a. tysk. 

Teknologiforståelse på 2. årgang deltager i ”Stjerner i natten” som afholdes fredag d. 03. juni 

eftermiddag/aften. 
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Thomas og Ditte arbejder med bevægelse og læsning. Det vil vi høre mere om i det kommende 

skoleår. Vi er også udvalgt af KU som projektskole til en undersøgelse om læsning i indskoling. 

 

Afgangsprøver i næste uge foregår på skolen. 

 

 

 Formanden –  

Der er lavet høringssvar omkring nye skolevedtægter i kommunen. De præsenteres for bestyrelsen. 

Der er en enkel tilføjelse i indledningen, som sendes efterfølgende. 

 

I FRO arbejdes med en ny trafik-redegørelse. Der er også spurgt ind til fastholdelse og rekruttering. 

Der er lavet et katalog med idéer til dette. 

 

 Udvalg –  

Der er ikke modtaget svar på henvendelse vedr. trafikforholdene foran skolen fra Skolebestyrelsen til 

Teknisk forvaltning. 

 Elevrådet – 

Intet nyt. 

 Medarbejderne  

God fagfordeling og generel god stemning. Godt med de nye procedurer.  

 Porten – næste skoleår 

Der er startet revisitation. Det er fortsat uklar hvor mange nye elever, der kommer til Porten i det 

kommende skoleår. 

 

Pkt. 6 Evaluering af stormøde 

Der var ikke mange fremmødte til arrangementet. Oplægget var ikke så godt som tidligere. Der skal gives 

feedback til oplægsholder omkring kvaliteten af det. Hanne sørger for tilbagemelding. 

Oplægget er vigtigt, og det skal fortsat afholdes, men vi skal finde en måde at få forældre til at komme. Måske 

skal mødet placeres i efteråret lige efter præsentation fra skolebestyrelse? 

Der skal laves en ny model måske også for selve oplægget.  

 

Pkt. 7 Høring af skoledistrikter 

Se bilag. 

I høringssvaret skal det fremgå at bestyrelsen gerne vil fastholde, at skolerne har et fast antal 0. klasser, så 

det ikke ændres fra år til år. Det vil være godt, hvis der fremadrettet opereres med en langsigtet plan, så 

distrikterne ikke skal ændres for ofte. 

Samtidig er det vigtigt, at også socio-økonomiske forhold tages i betragtning ved distriktsændringer, kun på 

den måde, kan vi sikre stærke børnefællesskaber for alle børn i kommunen. 

 

Pkt. 8 Skolebestyrelsesvalg 

Hvordan går det? 

Tidsplan. 
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Der er 3 opstillet til skolevalget. 

Vi skal prøve at få flere til skolebestyrelsen. Der er rettet henvendelse til flere, der har takket nej. 

Der er deadline på fredag, så vi mangler fortsat kandidater. 

Pkt. 9 Meddelelser 
 

Pkt. 10 Eventuelt 

Terminsprøver – Det er ikke heldigt for 8. klasser at have terminsprøver lige efter konfirmation. Flere elever er 

lidt presset mentalt efter dette. TDI tager det med til kommende 8. klasser. 

 

Punkt til næste møde 

Afholde mødet på Allégården. 

Sandwich ved mødets start. 


